


Vakfıkebir İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğünde 
görev yapan Ziraat 

Mühendisleri insanları yoğun 
olarak toplandıkları çay 
ocaklarında bildiri dağıtarak, 
yapılacak mücadele hakkında 
bilgi aktarımında bulundular.
“BİR SEZONDA 3 BİN 
YUMURTA 
YUMURTLAYABİLİYOR”
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğünden kahverengi 
kokarca böceğiyle ilgili yapılan 

açıklamada, “Kahverengi 
kokarca böceği (Halyomorpha 
halys) sokucu emici ağız 
yapısına sahip bir böcek olup 
ilk kez Eylül 1998'de Kuzey 
Amerika'da görülmüştür. 
Kahverengi kokarcaların larva 
ve yetişkinleri, 100'den fazla 
bitki türünde beslenmekte olup; 
verim ve kalite üzerine çok 
büyük zararlar meydana 
getirmektedir. Bir dişi birey bir 
yaprağın üzerine tek seferde 
28 yeşil yumurta 

bırakabilmekte olup, bir 
sezonda 3 bin yumurta 
yumurtlayabildiğinden 
popülasyonu hızlı bir şekilde 
artırabilme kabiliyetindedir. 
“30 KİLOMETRE 
UÇABİLİYOR”
Kahverengi kokarca zararlısı 
günde 30 kilometre 
uçabildiğinden çok hızlı yer 
değiştirebilme ve yeni alanlara 
bulaşma özelliğine sahiptir. 
Kahverengi kokarcanın 
beslendiği meyvelerin dış 

yüzeyinde nekroz alanları veya 
çukurlu bölgeler oluşturduğu 
gibi, yapraklarda benekler 
ortaya çıkabilir. Meyvenin 
aroma ve tadında acılaşma 
meydana getirmekte olup pazar 
değerini olumsuz bir şekilde 
etkilemektedir. Kahverengi 
kokarca zararlısı diğer delici ve 
emici türlere kıyasla 
sonbaharda evleri, ardiyeleri 
istila ederek sonbaharda ve kış 
dönemini yapıların içinde 
geçirdiğinden sosyal bir böcek 
özelliği taşımaktadır. Yetişkinler 
birkaç aydan bir yıla kadar 
yaşayabilirler. Bina cephesinin 
içine, alt yüzeylere, pencere ve 
kapı çerçevelerine, bacalara 
veya girebilecekleri kadar 
büyük olan yerlere girerler. Eve 
girdikten sonra kış uykusu 
moduna geçer ve kışın 
geçmesini beklerler. Ülkemizde 
ilk kez 2017 yılında İstanbul'da 
gözlenen kahverengi kokarca 
zararlısı çok hızlı bir yayılım 

göstererek birçok ile bulaştığı 
görülmüştür. İl genelinde Tarım 
ve Orman Bakanlığının 
koordinatörlüğünde böceğin 
bulaşması ve yayılmasını takip 
amacıyla her yıl rutin kontroller 
yapılmış, 2021 yılında ilk 
bulaşmaların olduğu 
gözlemlenmiştir. 2023 yılında 
ise tuzaklarda yapılan 
kontrollerde 0-250 ve 250-500 
rakımlarda yoğunluğun arttığı 
görülmüştür” denildi.
“FINDIĞIN KALİTESİNİ 
ETKİLİYOR”

Vakfıkebir Tarım ve Orman İlçe 
Müdürlüğü ekipleri üreticilerin 
dikkatli olmaları, sonbahar ve 
kış döneminde evlerde 
geçirmek üzere hazırlanan 
böceğin mekanik bir mücadele 
olan elle toplanarak imha 
edilmesi, gelecek yıl böcek 
popülasyonunu önemli ölçüde 
azalacağını, İlçede de önemli 
bir ihracat ürünü olan fındığın 
verim ve kalite kaybını önlemek 
amacıyla halkın gerekli 
duyarlılığı göstermelerinin 
önem arz ettiğini belirttiler.
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KAHVERENGİ KOKARCA BÖCEĞİ UYARISI
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğünde görev yapan Ziraat Mühendisleri, ilçedeki çay ocaklarında ve kurumlarda kahverengi kokarca böceğine karşı üreticileri uyardı.
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN YENİDEN AK PARTİ GENEL BAŞKANI
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti'nin 4. Olağanüstü Büyük Kongresi'nde, bin 399 delegenin oyunu alarak yeniden genel başkanlığa seçildi.

Kongre Divan Başkanı Ali 
İhsan Yavuz, seçim 
sonuçlarına göre 1402 

oy kullanıldığını, 1399 oyun 
geçerli, 3 oyun geçersiz 
sayıldığını bildirdi. Yavuz, 
Erdoğan'ın geçerli 1399 oyun 
tamamını alarak yeniden AK 
Parti Genel Başkanlığına 
seçildiğini duyurdu. Partinin 75 
üyeden oluşan Merkez Karar 
ve Yönetim Kurulu da aynı 
oylamayla belirlendi.
“ERDOĞAN'DAN TEŞEKKÜR 
KONUŞMASI”
Cumhurbaşkanı ve AK Parti 
Genel Başkanı Erdoğan, 
yeniden genel başkan 
seçilmesinin ardından teşekkür 
konuşmasında şunları kaydetti; 
Yurt dışından gelen misafirlerle 
görüşmelerimizi yaptık. 
Partimizin 4. Olağanüstü Büyük 
Kongresi'ni alnımızın akıyla 
partimize yaraşır bir coşkuyla 
tamamladık. Kongremizin 
ülkemiz, milletimiz ve partimiz 

için hayırlara vesile olmasını 
rabbimden niyaz ediyorum. 
Şahsımı bir kez daha genel 
başkanlık görevine layık 
gördüğünüz için her birinize 
şükranlarımı sunuyorum. 
Merkez Karar ve Yönetim 
Kurulu'na, Merkez Disiplin 
Kurulu'na, Demokrasi Hakem 
Kurulu'na, Siyasi Erdem ve Etik 
Kurulu'na asil ve yedek olarak 
seçilen tüm arkadaşlarımızı da 
gönülden tebrik ediyorum. 
"ÖNÜMÜZDEKİ HAFTA 
İÇİNDE YÜKSEK İSTİŞARE 
KURULU'NU YİNE 
AÇIKLAYACAĞIM"
Türkiye Yüzyılı ülküsüyle 
çıktığımız bu kutlu yolculukta 
hepimiz çok ağır sorumluluk 
üstlendik. Bir taraftan ülkemizi 
hedefleriyle buluşturmaya 
çalışacak, bir taraftan da 
vatandaşlarımızın sıkıntılarına 
çözüm üreteceğiz. Önümüzdeki 
hafta içinde yüksek İstişare 
Kurulu'nu yine açıklayacağım. 

Yüksek İstişare Kurulu ile 
birlikte de zaten bu kurul 
biliyorsunuz ağırlıklı olarak 
daha önce Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'nde başkanlık görevi 
icra etmiş olan 
kardeşlerimizden oluşuyor. 
Onlarla birlikte 7 kişilik bir 
istişare kurulunu açıklayacak 
ve bununla birlikte yolumuza 
ayrıca devam edeceğiz.
"BİZ YÖNÜNÜ ÜLKEMİZE 
ÇEVİRMİŞ YÜZ 
MİLYONLARIN DA UMUDU 
OLAN BİR PARTİYİZ"
Terörden savaşa kadar 
bölgemizde çok ciddi krizler 
yaşanırken biz hep birlikte 
omuz omuza vererek inşallah 
Türkiye Yüzyılı'nı inşa 
edeceğiz. Burada şu hususu 
tekrar ifade etmek istiyorum. 
Biz sadece 85 milyonun değil 
yönünü ülkemize çevirmiş yüz 
milyonların da umudu olan bir 
partiyiz. Biz kendi insanımızla 
birlikte gönül coğrafyamızdaki 
kardeşlerimizin de emanetini 
taşıyoruz.
"İLLERİMİZİ GERÇEK 
BELEDİYECİLİKLE 
BULUŞTURMAK, 
BOYNUMUZUN BORCUDUR"
Her zamankinden daha fazla 
çalışarak mücadelemizi devam 
ettireceğiz. İki günü birbirine 
eşit olan ziyandadır tavsiyesine 
uygun şekilde özellikle 31 Mart 
Mahalli İdareler Seçimleri'ne 
kadar tempomuzu biraz daha 

artırmamız gerekiyor. CHP 
zihniyetinin elinde 
bakımsızlığa, hizmetsizliğe, 
adeta çürümeye ters edilen 
illerimizi gerçek belediyecilikle 
buluşturmak boynumuzun 
borcudur. Cumhur İttifakı olarak 
başta İstanbul, Ankara olmak 
üzere bu illerimizle birlikte 
deprem bölgesinin 11 vilayetini 
de kucaklayacak şekilde büyük 
oranda büyük şehirlerimizi 
masaya tam manasıyla yatırıp 
gece gündüz demeden yoğun 
bir çalışma ile durmak yola 
devam diyeceğiz. Zira 
kardeşlerim CHP karanlığının 
karabasan misali çöktüğü tüm 
vilayetlerimiz buralarda 
yaşayan vatandaşlarımız 
sabırsızlıkla 31 Mart'ı bekliyor. 
31 Mart gelsin de biz bunlardan 
kurtulalım diyorlar. 14 ve 28 

Mayıs seçimlerinde elde 
ettiğimiz kritik başarıyı 31 
Mart'ta tekrarlayarak yerel 
yönetimlerde de yeni bir 
dönemi başlatacağız. Bunun 
için yapmamız gereken bellidir, 
kapısı çalınmadık hane, hali 
hatırı sorulmamış vatandaş 
bırakmayacağız. Çarşıda, 
pazarda, sokakta, kahvede 
daima insanımızla beraber 
olacağız.
"MUHALEFETİN BİZİ KENDİ 
SIĞ GÜNDEMİ İLE 
OYALAMASINA FIRSAT 
VERMEYECEĞİZ"
Kardeşlerim tevazudan taviz 
vermeyeceğiz. Zira AK Parti'nin 
mensupları tevazu ehlidir. 
Gurur, kibir abidesi değildir. 
Buna çok dikkat edeceğiz. 
Kibire kesinlikle kapılmayacak 
hangi görüşten, hangi 

kökenden olursa olsun 
vatandaşlarımıza karşı her 
zaman tevazu ile yaklaşacağız. 
Muhalefetin bizi bölmesine 
aramıza nifak tohumları 
ekmesine bizi kendi sığ 
gündemi ile oyalamasına fırsat 
vermeyeceğiz. Özellikle 
gençlerimizin muhalefetin bir 
türlü bitmeyen koltuk 
kavgalarına bakıp da siyasete 
küsmesine, siyasetten 
uzaklaşmasına mani olacağız. 
Bunları yaptığımızda Allah'ın 
izniyle 31 Mart'ta da çok büyük 
bir zaferin bizi beklediğine 
inanıyorum. Sizlerden 
davamıza, partimize ve 
ittifakımıza sahip çıkmanızı 
bekliyorum. Sizlerden 
omuzlarınızdaki ağır yükün 
bilinci ile gece gündüz 
çalışmanızı istirham ediyorum.

DİYANET İŞLERİ BAŞKANLIĞI BAŞKANLIK MÜFTÜSÜ VAKFIKEBİR'DE KONFERANS VERDİ
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü'nün, Mevlîd-i Nebî Haftası ile Camiler ve Din Görevlileri Haftası dolayısıyla düzenlediği konferansa konuşmacı olarak Diyanet İşleri Başkanlığı Başkanlık Müftüsü Vehap Kapıcıoğlu katıldı.

V
akfıkebir İlçe 
Müftülüğü'nce, 2023 yılı 
Mevlîd-i Nebî Haftası 

ile Camiler ve Din Görevlileri 
Haftası etkinlikleri 
kapsamında "Peygamberimiz, 
İman ve İstikamet" konulu 
konferans düzenlendi. Diyanet 

İşleri Başkanlığı'nın, tarihlerin 
birbirine yakın olması 
nedeniyle bu yıl 1-15 Ekim 
tarihleri arasında birlikte 
kutlamayı kararlaştırdığı 
Mevlîd-i Nebî Haftası ile 
Camiler ve Din Görevlileri 
Haftası etkinlikleri 

kapsamında, Vakfıkebir İlçe 
Müftülüğü tarafından 
"Peygamberimiz, İman ve 
İstikamet" konulu konferans 
düzenlendi.
Vakfıkebir Ramada Otel'de 
gerçekleştirilen ve 
sunuculuğunu Vaiz Mustafa 

Kemal Kurt'un yaptığı 
program, saygı duruşu ve 
İstiklâl Marşı'nın okunmasıyla 
başladı. Kur'an-ı Kerim'i 
Güzel Okuma Yarışması'nda 
Türkiye ikincisi olan Vakfıkebir 
Merkez Yeni Camii Müezzin 
Kayyımı Hafız Muhammet 
Saka'nın Kur'an-ı Kerim tilavet 
etti. Ardından İlçe 
Müftülüğüne bağlı camilerde 
görev yapan İmam Hatip 
Haydar Yolcu ve Sinan Kara 
İlahiler okudular. Programın 
açış ve selamlama 
konuşmasını İlçe Müftüsü 
Şükür Küçük yaptı. Başkanlık 
Müftüsü Vehap Kapıcıoğlu, bu 

yılki etkinliklerin teması 
"Peygamberimiz, İman ve 
İstikamet" konu başlığı 
çerçevesindedinleyicileri 
etkileyen bir konuşma yaptı. 
Programın sonunda katılım 
sağlayan protokol üyeleri ve 
vatandaşlarla birlikte hatıra 
fotoğrafı çektirildi.
Programa; Kaymakam Dr. 
Hacı Arslan Uzan, İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük, 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, bazı daire amirleri, 
siyasi parti ve STK temsilcileri, 
okul müdürleri, öğretmenler, 
din görevlileri, ilçe esnafı ve 
vatandaşlar katıldı.
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TRABZONSPOR'DAN TALEP EDiLMESi
KESiNLiKLE ART NiYETLi BiR YAKLAŞIM

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Gençlik ve Spor Bakanlığı'nın Trabzonspor'un yapmış olduğu sponsorluk anlaşmasına ortak olmaya çalışmasını TBMM'de sert dille uyardı.

İ
Yİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın açıklamalarında 
şu ifadeleri kullandı: Diğer 

kulüplere ses çıkartılmazken, 
bu şehrin üzerine bu kadar art 
niyetle gidilmesine hiçbir anlam 

veremediğini ifade eden Aydın 
açıklamasında 'Hiç kimse hayal 
dahi edemezken İstanbul 
saltanatına son vererek Türk 
futbolunda yeni bir sayfa açan, 
Anadolu'ya futbolu sevdiren, 
zorluklara ve imkansızlıklara 
rağmen çalışmak ve inanmakla 
dev bütçelere karşı 
çıkılabileceğini kanıtlayıp 
herkese umut olan 
Trabzonspor, bu şehir ve 
taraftarı için sadece bir futbol 
takımı değil, aynı zamanda 
yaşam biçimi, nefesi, suyudur.
“TRABZONSPOR'DAN 
TALEP EDİLMESİ 
KESİNLİKLE ART NİYETLİ 
BİR YAKLAŞIM”
Hemşerilerimizin, hayatının tam 
merkezine koyduğu 
Trabzonspor'a karşı, son 
günlerde 'hem sahada, hem de 

masada' çifte standart 
uygulamalar yapıldığını 
üzülerek gözlemlemekteyiz. 
Gençlik ve Spor Bakanlığının, 
kulübün yaptığı sponsorluk 
anlaşmasından elde edeceği 
gelirin yüzde 25'ini talep 
etmesi, hukuki açıdan geçerli 
olduğu ortadadır. Ancak; bu 
maddenin yıllardır hiçbir kulübe 
uygulanmamasına rağmen 
Trabzonspor'dan talep edilmesi 
kesinlikle art niyetli bir 
yaklaşım, Trabzon şehrine ve 
Trabzonspor kulübüne kötü 
bakışın net bir göstergesidir. 
Bilindiği gibi; Trabzon 
futbolunun mabedi Avni Aker 
Stadyumu ve futbolun ruhu 
Yavuz Selim Sahası ile binlerce 
kişinin farklı değişik branşlarda 
buluştuğu tek adres olan 19 
Mayıs Spor Salonunun 

yıkılması karşılığında Akyazı'da 
yapılan stadyumun 
Trabzonspor'a uzun süreli 
kiralanması konusunda 
kulübün yaptığı girişimlere ne 
yazık ki olumlu yanıt 
verilmemiştir. Kulübe ciddi gelir 
getirecek bu düzenleme ile ilgili 
sessiz kalan iktidar, bu sıkıntılı 
dönemde güçlükle bulunan 
sponsorluk gelirinden pay 
istemesi, kesinlikle iyi niyetli bir 
yaklaşım değildir. Verdiği her 
türlü destekle ödül beklerken 
ortaya çıkan bu bakış açısını 
bu şehir asla hak etmemiştir.
“DİĞER KULÜPLERE SES 
ÇIKARTILMIYOR”
Diğer kulüplere ses 
çıkartılmazken, bu şehrin 
üzerine bu kadar art niyetle 
gidilmesine hiçbir anlam 
verememekteyiz. Her konuda 

konuşan ve onlarca vaatler 
verenlerden bu kez, 'Neden 
sadece ve önce Trabzonspor? 
sorusunun yanıtını da 
beklediğimizi ifade etmek 
istiyoruz. Unutmasınlar ki, 
Trabzonspor partiler üstüdür, 
ona sahip çıkmak, haklarını 
korumak ve yaşatmak, 
herkesin görevidir.'
Gençlik ve Spor Bakanlığı'nın, 
kulübün yapmış olduğu 
sponsorluk anlaşmasına ortak 
olmaya çalışması ve bu 
uygulamayı ilk kez Trabzonspor 
üzerinde denemeye çalışması 
kesinlikle kabul edilemez bir 
durumdur. Şehrimizin futbol 
kulübü olan Trabzonspor'un 
haklarını daima gözeteceğimi 
belirtiyor, Gençlik ve Spor 
Bakanlığı'nı atabileceği yanlış 
adımlar öncesinde uyarıyorum.
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MUSTAFA BAK, CHP TRABZON İL BAŞKANI OLDU 
Cumhuriyet Halk Partisi Trabzon İli 38. Olağan kongresi gerçekleşti. İl Başkanı Nurcan Aşçı Demiröz'ün aday olmadığı kongrede, Oktay Söğüt, Mustafa Bak ve Mustafa Erdi Çakır'ın listeleri yarıştı.

C
HP de Trabzon İl Başkanı 
gerçekleştirilen kongre ile 
belli oldu. 3 adayın 

yarıştığı seçimde alınan 
sonuçlara göre Mavi Liste ile 
yarışa giren Mustafa Bak, 
delegelerden 210 oy alarak yeni 
CHP Trabzon İl Başkanı oldu. 
Kırmızı liste ile seçime giren 
Mustafa Erdi Çakır 140 oy 
alırken, beyaz liste ile yarışan 
Oktay Söğüt 40 oy aldı. 
Kongreye CHP Trabzon 
Milletvekili Sibel Suiçmez, CHP 
Ordu Milletvekili Mustafa 
Adıgüzel, önceki dönem 
milletvekili Ahmet Kaya, 
Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Ramis Uzun, siyasi parti 
temsilcileri, delegeler ve 
misafirler katıldı. Kongrenin 
divan başkanlığını CHP Ordu 
Milletvekili Mustafa Adıgüzel'in 
yaptı. Adıgüzel, “Kongreler 
istişare ve dayanışma 
kültürüdür. Önemli bir seçim 
sürecinden sonra kongre 
gerçekleşiyor. Sizleri de 
heyecanlandırıyor. Kongrelerden 
her zaman çok daha güçlenerek 
çıktık. Çok güzel bir tablo ve 
programlarla başarıya ulaşacak 

şekilde kurultayımızı da 
gerçekleştireceğiz. Yerel 
seçimleri almak üzere yola 
çıkmış kadrolarla işi 
başaracağız. Yerel ve genelde 
ülkenin gerçek sorunların 
çözümü için beraber yollara 
düşeceğiz” dedi.
“CHP VARSA, DEMOKRASİ 
VARDIR”
CHP Trabzon İl Başkanı Nurcan 
Aşçı Demiröz, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “CHP varsa, 
demokrasi vardır. Demokrasi 
şölenimiz kongremiz kutlu olsun. 
Partimiz, kongre süreci ile 
yenilenme sürecine girmiştir. 
Umut olacağız, zulme, 
adaletsizliğe karşı direneceğiz. 
Halk için var gücümüzle 
çalışacağız. Cumhur olacağız, 
partili olacağız, Cumhuriyet Halk 
Partili olacağız. Her toplum 
kendi refahı için savaşıyor, 
iktidar susuyor. Meclisin açıldığı 
gün İçişleri Bakanlığımıza terör 
saldırısı oluyor. Sınırlarımıza 
yapılan yığınak, komşu 
ülkelerde meydana gelen 
savaşlar bizi de tehdit 
etmektedir. Halkımız, isyan 
noktasındadır. Alınan göç ile 
toplumun demokratik yapısı 
bozulmuştur. Muhalefete hiç 
danışmayan iktidar, yıkıma 
muhalefet partilerini ortak etmek 
istemektedir. CHP yıkıma ortak 
olmayacaktır. CHP'nin 
değişecek ideolojisi yoktur. CHP, 
bir kadro partisidir. Gülcemal 
dolgu alanımız dünyanın en 
uzun dolgu alanı olarak tarihe 
geçecektir. Sahilden ara ara 
kokular geliyor. Şehrin atık suyu 
arıtılmadan denize akıyor. 
Arıtılmadan denize verilen atık 
su doğaya ihanettir. 
Trabzonlular, önemli geçim 

kaynağı olan balıkçılığı atık 
suyun etkisine bırakmayacak 
kadar zekidir.”
“CHP'DE HİÇ KİMSE, 
PARTİDEN BÜYÜK DEĞİLDİR”
CHP Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez, “Elbette eleştireceğiz, 
elbette sorgulayacağız, elbette 
birbirimizi tenkit edeceğiz. 
CHP'de hiç kimse, partiden 
büyük değildir. Seçim sürecinde 
yaptığımız doğru ve yanlışları 
birlikte konuşup, eleştirerek, 
doğruyu bulacağız. Bu 
eleştirilerin partimizden tek bir 
taş almasına izin vermeyeceğiz. 
Sosyal medya üzerinden yapılan 
eleştiriler partimize bir fayda 
sağlamaz. Karanlık iktidardan 
ülkemizi kurtaracak olan tek 
parti CHP'dir. CHP üzerinden 
oynanacak oyunlara kesinlikle 
izin veremeyiz. Eleştireceğiz, 
yıkıcı olmayacağız, üzerine taş 
koyacağız, yıkmayacağız. 
Hesap verilecekse, hep birlikte 
verilmelidir. Herkes, 'Değişim' 
diyor. Değişeceğiz ve o 
sandıklarda ilk önce yerel 
seçimlerde belediyeleri alacağız. 
Değişelim ama değişime önce 
kendimizden başlayalım. Artık 
Trabzon'da birbirimizi sevmeyi 
becerelim. Birbirimizi, sevip 
sayıp, dayanışma içerisinde 
olacağız. Kimseyi paçasından 
tutup geriye savurmayacağız. 
Kendi kişisel ihtiraslarımız 
uğruna partimizi dizayn etmeye 
kalkmayacağız. Bunları yaparak 
değişeceğiz. Önce biz 
değişeceğiz. 'Biz' olarak 
Trabzon'u ayağa kaldıracağız. 
Bugüne kadar yürütülen parti 
politikası doğru muydu? O parti 
kırılır, ondan oy alamayız diye 
sağ politikalar izleyip, sağcı 
söylemlerle mi yürüyeceğiz, 

yoksa CHP'nin ilkeleri ile yola 
devam edeceğiz? Buna sizler 
karar vereceksiniz. Sokağın 
kalbi nerede atıyorsa onun 
yanında olacağız. Sokak 
muhalefetini mi yöneteceğiz? 
Buna karar vereceğiz. Kimse 
bize üsten değişim modelini 
giydiremedi buna delegeler buna 
izin vermez. Tepeden tırnağa 
değil, tırnaktan tepeye bir 
değişim olmalıdır, bunu 
delegeler kendi iradeleri ile 
yapmalıdır. Trabzon delegesi en 
iyi kararı verecektir. Ekrem 
İmamoğlu bizim çok kıymetli 
değerimizdir. Kimse Trabzon'da 
Ekrem İmamoğlu'nun eş 
başkanı gibi, onu burada temsil 
ediyor gibi hareket etmeye 
kalkmasın. Yeri geldiği zaman 
bunu herkes yapabilir. Partimizi 
ikiye bölecek hiçbir çalışmaya 
izin vermeyin” diye konuştu.
“GIYBET VE İFTİRA İLE 
YAPILAN SİYASET GÜNÜ 
KURTARMIYOR”
İl başkan adayı Mustafa Erdi 
Çakır, “Henüz 18 yaşına 
girmeden partiden içeri girdim. 
Gençlerin üniversite sorularının, 
KPSS sorularının, umutlarının, 
hayallerinin, geleceğinin 
çalındığı dönemler yaşadık. 
Partimizin 6 oklu bayrağını, 
elimizi yakan demirin 
soğukluğunda direklere astık. 
Ben o direklere de çıktım, 
milletvekili adayı da oldum. 
Genç biri olarak il başkanlığı 
yarışına da girdim. Çok çalıştık, 
geri adım hiç atmadık, 
atmayacağız. Gıybet ve iftira ile 
yapılan siyaset günü 
kurtarmıyor. Yalanlarla yapılan 
siyaset elbet bir gün biter. 
Hayatımda çok az şeyden 
pişman oldum. Birisi de 2014 

yılında Ekmeleddin İhsanoğlu'na 
cumhurbaşkanlığı seçiminde oy 
vermek. Değişimcilerin, değişim 
demekten korktuğu 
zamanlardan bahsediyorum. 
Değişimi biz o günlerde 
konuştuk, bugünlerde değil. 
Trabzon'dan Ankara'ya örnek 
olacağız. Kendimiz olacağız, 
solcu olacağız. Sokaklarda 
olacağız. Değişimde isimlerin de 
değişmesi gerekiyor. Cinsiyet ve 
gençlik kotasının değişmesi 
gerekiyor. Aday belirlemenin 
değişmesi gerekiyor. Örgüte ön 
seçim lazım. 'Değişim' diyerek 
değişim yapılmaz. İlkeler ortaya 
koymak lazım. Değişim bir ilke 
meselesidir. Sadece isimle 
olmaz, olmayacaktır” ifadelerine 
yer verdi.
“CUMHURİYETİN EN ZOR 
SÜRECİNİ YAŞIYORUZ”
Başkan adayı Mustafa Bak, 
“Cumhuriyetin en zor sürecini 
yaşıyoruz. Vatandaşlarımız, 
iktidar baskısı altında eziliyor. 
Cumhuriyetin evlatlarının 
bağışıklık sistemi çökertiliyor. Bu 
sisteme ilaç CHP ve CHP'nin 
donanımlı gençleridir. 

Gençlerimizin önü kesiliyor, 
liyakat yok, torpil sisteminin 
hakim olduğu kadrolarla 
yönetiliyoruz. Karşımızdakini 
anlamakla değişeceğiz. Önce 
bizler değişeceğiz, sonra CHP'yi 
iktidar yapacak kadroları iş 
başına getireceğiz. Örgütlerin 
kararlarını hiçe sayanlar CHP'yi 
iktidar yapamazlar. Değişimden 
korkanların değişmesini de 
beklemeyeceğiz” şeklinde 
konuştu.
CHP TRABZON İL BAŞKANI: 
MUSTAFA BAK
İL YÖNETİM KURULU ASİL 
LİSTESİ
EMİN AKGÜL, ÖMER ALIŞ, 
İSMAİL ALP, SEBAHATTİN 
BAYRAK, GÖNÜL ÇAĞDAŞ, 
BERNA ÇAĞLAR YAZICI, 
HÜSEYİN ÇEBİ, ERDAL 
DEMİR, ALİ GEDİKLİ, 
MUSTAFA KARA, BERGİN 
KARAN, ÖZGÜR KAYA, 
MEHMET KESKİN, HALİL 
İBRAHİM KOCAMAN, ORHAN 
KOÇ, GÜLSÜM MAZLUM, 
ÇAĞLA ÖZGÜR, UMUT 
ÖZKARABEKİR, FATMA YAVUZ 
YILDIRIM, ÖMER YAZICI
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Büyükliman
Postası 4 HABER

rabzon Büyükşehir 

TBelediyesi, sahipsiz 
hayvanlar için yaptığı 

çalışmalarla örnek olmaya 
devam ediyor. Türkiye'nin en 
modern ve en kapsamlı Geçici 
Hayvan Bakımevi ve 
Rehabilitasyon Merkezi'ne 
sahip olan Büyükşehir 
Belediyesi, sahipsiz canlarla 
yakından ilgileniyor. Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu ve eşi Sevcan 
Zorluoğlu, , 4 Ekim Dünya 
Hayvanları Koruma Günü 
dolayısıyla öğrencilerle bir 
araya geldi. Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi 
Başkanlığı tarafından Geçici 
Hayvan Bakımevi ve 
Rehabilitasyon Merkezi'nde 
gerçekleştirilen etkinliğe 
Trabzon Tarım ve Orman İl 
Müdürü İsa Kaplan, İl 
Jandarma Çevre ve Doğa 
Hayvan Koruma Timi, 
TRAHAYKO Başkanı Lütfiye 
Kaplan ile daire başkanları ve 
öğrenciler katıldı.
“SAHİPSİZ CANLARLA 
YAKINDAN İLGİLENDİLER”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, eşi Sevcan 
Zorluoğlu ve beraberindekiler 
programın başında merkezi 
gezerek, misafir edilen sahipsiz 
canlarla tek tek ilgilendiler. 
İlgililerden detaylı bilgi alan 
Başkan Zorluoğlu, yürütülen 
çalışmalardan memnun kaldı.
“KAPLAN: İNSANOĞLUNA 
EMANET EDİLDİLER”
Programda ilk olarak konuşan 
Trabzon İl Tarım ve Orman 
Müdürü İsa Kaplan, 
“Medeniyetimizde en 
küçüğünden en büyüğüne 
kadar her hayvan değerlidir ve 
biz insanoğluna emanet 
edilmiştir. Ecdadımızın çok 
güzel eserleri vardır. Bu varlık 
âlemine sevgi şefkat nazarıyla 
bakalım. Hiçbir canlıyı 
incitmeyelim. Özellikle kış 
şartlarında havanlara karşı 
duyarlı olalım” dedi.
“MERKEZİMİZDE HASTA 
KÖPEKLERİN TEDAVİSİ 
YAPILIYOR”
Öğrencilerin programa 

gösterdiği ilgiden mutluluk 
duyduğunu ifade eden Başkan 
Zorluoğlu, “Bugün Hayvanları 
Koruma Günü. Bu sebeple bir 
aradayız. Vakfıkebir'den 
Akçaabat'tan buraya geldiğiniz 
için her bir öğrencimize ve 
öğretmenlerimize teşekkür 
ediyorum. Bu sizin birer 
hayvansever olduğunuzu 
gösteriyor. Sevgili çocuklar 
burası bir hayvan 
rehabilitasyon merkezi. Burada 
sokak hayvanlarını 
kısırlaştırılması yapılıyor. 
Sahipsiz sokak hayvanlarından 
hasta olanların tedavisi 
yapılıyor. Sakat ve yaşlı olup 
sokakta yaşayamayacak 
durumda olan köpeklerin 
bakımı yapılıyor. Burada onları 
misafir ediyoruz. Burası bir 
anlamda hayvan hastanesi” 
diye konuştu. 
“EN DONANIMLI 
REHABİLİTASYON MERKEZİ”
Rehabilitasyon merkezini son 
dört senede çok ileri bir noktaya 
taşıdıklarını da dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Burada çok 
güçlü bir ameliyathane kuruldu. 
Röntgen cihazları, ultrasonlar, 
laboratuvar ve diğer üniteleriyle 
beraber Türkiye'de 
büyükşehirler arasındaki en 
donanımlı rehabilitasyon 
merkezine sahibiz. Biz sokak 
köpeklerini uzun süre 
merkezimizde tutmak 
istemiyoruz. Onların yeri burası 
değil. Kısırlaştırmasını 
yapıyoruz, sağlıklı olanları 
aldığımız ortamlara bırakıyoruz. 
Ayağı kırık olan, enfeksiyonu 
olan hayvanları tedavi ettikten 
sonra sokağa bırakıyoruz” 
ifadelerini kullandı.
“EMEĞİ GEÇEN HERKESE 
TEŞEKKÜR ETTİ”
Sakat ve yaşlı olan köpekleri 
ise sokağa bırakmadıklarını 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Onları burada misafir ediyoruz. 
Herkesin Dünya Hayvanları 
Koruma Günü kutlu olsun. 
Peygamber Efendimiz, 'Siz 
yerdekilere merhamet edin ki 
göktekiler de size merhamet 
etsin' buyurmuşlardır. 
Dolayısıyla bize derdini 

anlatamayan, dili olmayan 
canlılarımıza merhametli 
olacağız. Elimizden geldiğince 
yardımcı olacağız. İnşallah 
sizler de büyüyünce buradaki 
ablalarınız ağabeyleriniz gibi 
hayvanlarla ilgili çok güzel 
projeler yapacaksınız. Ben 
Trabzon'da ki sivil toplum 
kuruluşlarına, sokak hayvanları 
ile çok güzel çalışmalar yapan 
Büyükşehir Belediyemiz ile çok 
güzel projelere imza atan 
gönüllü dernek başkanlarına ve 
yöneticilerine çok çok teşekkür 
ediyorum. Son dört beş senedir 
Trabzon'da derneklerle 
belediyemiz arasında olması 
gerektiği şekliyle bir iletişim ve 
iş birliği var. Beraber hep 
birlikte sokak hayvanlarının 
daha iyi şartlarda yaşanması 
için imkân ve zemin 
oluşturuyoruz. Fedakârca 
çalışan sivil toplum kuruluşları 
ve derneklerimize, bizimle 
yakın çalışan Tarım ve orman 
Bakanlığının Trabzon 
teşkilatına değerli 
müdürümüzün şahsında 
teşekkür ediyorum” dedi.
“BAŞKAN ZORLUOĞLU VE 
ÖĞRENCİLER GÜLÜMSETTİ”
Başkan Zorluoğlu ve öğrenciler 
arasındaki diyaloglar programa 
katılanları gülümsetti. 
“Hayvanları seviyoruz değil 
mi?” diye soran Başkan 
Zorluoğlu'na öğrenciler hep bir 
ağızdan “evet” cevabı verdi. 
Öğrencilere kedi ve köpek 
besleyip beslemediklerini de 
soran Başkan Zorluoğlu, 
sayının çokluğu karşısında 
mutlu olduğunu ifade etti ve 
“Sevgili çocuklar benim de 
bahçede bir köpeğim var. Bir de 
kedimiz vardı ama maalesef o 
kaza sonucu öldü” dedi.
“ÖĞRENCİLER KÖPEK 
KULÜBELERİNİ BOYADI”
Programda daha sonra 
Trabzon Üniversitesi Müzik 
Öğretmenliği Bölümü 
öğrencileri pop müzik dinletisi 
sundu. Trabzon Güzel Sanatlar 
Lisesi Resim Bölümü 
öğrencilerinin köpek kulübesi 
boyama etkinliğinde ise güzel 
görüntüler ortaya çıktı.

ÇARŞIBAŞI MYO'DA GÖREV DEĞİŞİMİ
Üniversitemiz Çarşıbaşı MYO Müdürlüğü görevini vekaleten yürütmekte olan Rektör Yardımcımız
Prof. Dr. Hasan Karal görevi asaleten atanan Dr. Öğr. Üyesi Lokman Şılbır'a devretti.

10.10.2023

BÜYÜKŞEHİR 4 EKİM DÜNYA
HAYVANLARI KORUMA GÜNÜ'NÜ KUTLADI
Trabzon Büyükşehir Belediyesinin 4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma Günü dolayısıyla düzenlediği etkinlik,
hayvanseverlerden ve öğrencilerden büyük ilgi gördü. Sahipsiz canlara özel ilgi gösteren Büyükşehir Belediye
Başkanı Murat Zorluoğlu, “Rehabilitasyon merkezimizi son dört senede çok ileri bir noktaya taşıdık.
Merkezimizde çok güçlü bir ameliyathane kuruldu. Röntgen cihazları, ultrasonlar, laboratuvar ve diğer
üniteleriyle beraber Türkiye'de büyükşehirler arasındaki en donanımlı rehabilitasyon merkezine sahibiz” dedi.

MÜFTÜ KÜÇÜK, MİNİKLERİN "MEVLİD-İ
NEBİ HAFTASI" ETKİNLİĞİNE KATILDI
Vakfıkebir İlçe Müftülüğüne bağlı Bölge Yatılı Kız Kur'an Kursunda eğitim öğretim gören
4-6 yaş grubu minik öğrenciler için "Mevlid-i Nebi Haftası" dolayısıyla etkinlik düzenlendi.

D
iyanet İşleri 
Başkanlığı'nın Yaygın Din 
Eğitimi Programı 

kapsamında Vakfıkebir İlçe 
Müftülüğüne bağlı Bölge Yatılı 
Kız Kur'an Kursunda eğitim 
öğretim gören 4-6 yaş grubu 
minik öğrenciler için Kur'an 
kursu öğreticilerinin 
organizasyonu ile düzenlenen 
"Mevlid-i Nebi Haftası" 
etkinliğine Vakfıkebir İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük de iştirak 
etti. Müftü Küçük, öğrencilerle 
bir süre sohbet etti,  seviyelerine 
uygun sorular sordu. Minikler, 
"Mevlid-i Nebi Haftası" 
dolayısıyla düzenlenen 
etkinlikte, kursta öğrendikleri 
bilgilerle hünerlerini sergilediler. 
İlahiler ve salat-ü selam 
okuyarak Peygamberimiz 
(s.a.s)'i anan minikler, 
Peygamberimizin doğum günü 
anısına hazırlanan pastayı da 
İlçe Müftüsü Şükür Küçük ile 
birlikte kestiler. 6 sınıfta toplam 
75 minik öğrencinin eğitim 
öğretim gördüğü Bölge Yatılı Kız 

Kur'an Kursunda, öğrencilerin 
sağlık ve eğitim öğretim 
durumlarıyla ilgili Kur'an Kursu 
öğreticilerinden bilgi alan Müftü 
Küçük, kursun eksik ve 
ihtiyaçlarıyla ilgili de Kurs 
Yöneticisi Fatma Kopal'dan bilgi 
aldı. Öğrencilerin başarı ve 
heyecanından memnun kalan 
İlçe Müftüsü Şükür Küçük, 
öğrencilere, kursta görevli 

Kur'an kursu öğreticilerine ve 
Kurs Yöneticisi Fatma Kopal'a 
teşekkür etti, eğitim öğretim 
hizmetlerinde muvaffakıyetler 
diledi. Vakfıkebir İlçe 
Müftülüğüne bağlı Bölge Yatılı 
Kız Kur'an Kursunda, 2023 yılı 
itibariyle hafızlığa hazırlanan 60, 
4-6 yaş grubu 75 öğrenci olmak 
üzere toplam 135 öğrenci eğitim 
öğretim görüyor.

R
ektörümüz Prof. Dr. Emin 
Âşıkkutlu, Rektör 
Yardımcılarımız Prof. Dr. 

Atilla Çimer, Prof. Dr. Hasan 
Karal ve Prof. Dr. Hüseyin 
Serencam'ın evsahipliğinde 
Çarşıbaşı Meslek Yüksekokulu 
Yerleşkemizde gerçekleşen 
devir-teslim törenine Çarşıbaşı 
Kaymakam Vekili İsmail 
Koçdoğan ve Çarşıbaşı Belediye 
Başkanı Mümin Nuhoğlu ile 
öğretim kadromuz katıldı. Devir 
teslim töreninde bir konuşma 
yapan Rektörümüz Prof. Dr. 
Emin Âşıkkutlu, ilçe halkının 
üniversiteyi sahiplenmesi, iş 
insanlarının da burs desteği 
sağlaması durumunda Çarşıbaşı 
Meslek Yüksekokulu'nun yakın 
tarihlerde ülke çapında adından 
söz ettirecek hale geleceğini 
söyledi. Özellikle ilçelerdeki 
meslek yüksekokullarında 
sosyal etkileşimin önemli 
olduğunun altını çizen Âşıkkutlu, 
“Sadece tek taraflı düşünülürse 
bir süre sonra öğrenci geri 
dönüyor. Gençler en başta 
sahiplenilmeyi istiyor. Aileler de 
bunları gözeterek evlatlarını 
gönderiyorlar. Kaymakamlık ve 
belediye ve sivil toplum 
kuruluşlarımızın bu konuya 
hassasiyet göstermelerini 
bekliyoruz” dedi.
“İLÇEMİZ SAHİP ÇIKMALI”
Çarşıbaşı Meslek 
Yüksekokulunda bu duyarlılık ve 
dengelerin sağlanması halinde 

çok yakında rekabet ortamı 
oluşarak başarının yükseleceğini 
vurgulayan Âşıkkutlu, “Çarşıbaşı 
ilçemizde geleceğin 
mesleklerine yönelik en favori 
bölümlerimiz yer alıyor. Şu anda 
bu meslek yüksekokulunu teknik 
bir altyapı şeklinde kabul ederek 
Bilgisayar ve Bilişim Bilimleri 
Fakültemizi aktif ediyoruz. 
Buradaki bölümler geleceğin 
mesleklerine yönelik çok önemli 
bir cazibe merkezi olacak. Devir 
teslim törenimizi de Mevlid 
Kandilinde yapıyoruz. Bunda da 
bir hayır olduğuna inanıyoruz. 
Hasan Karal Hocamız 
kurulumdan bugüne meslek 
yüksekokulumuz için gerek idari, 
gerekse akademik olarak 
başarılı olmuştur. Bugün de 
gönül huzuru ile alnının akıyla 
görev teslim etmenin gururunu 
yaşıyor. Meslek 
yüksekokulumuzun bugünlere 
gelmesinde gösterdiği katkılar 
ve başarılardan dolayı kendisine 
teşekkür ediyoruz. Çarşıbaşı 
Meslek Yüksekokulumuzdan 
proje tabanlı ve gelişim odaklı 
etkin çalışmalar bekliyoruz. 
Süreçte özellikle Hüseyin 
Serencam Hocamızın bizi teknik 
olarak rahatlatan çalışmaları 
olmuştur. Atilla Çimer Hocamızın 
da idari ve akademik büyük 
katkıları olmuştur. Buradaki 
ortak iradenin yansımalarını 
somut olarak bekliyoruz. Bu 
vesile ile görevi devralan 

Lokman Şılbır Hocamıza da 
başarılar diliyoruz” dedi. 
Rektörümüz ayrıca, Çarşıbaşı 
Meslek Yüksekokulu'nun 
kuruluşunda ve yapısal 
dönüşümündeki katkıları 
nedeniyle Kobya ailesine de 
teşekkür etti. Çarşıbaşı 
Kaymakam Vekili İsmail 
Koçdoğan da törende yaptığı 
konuşmada “İlçemizde bilgisayar 
destekli bir meslek yüksekokulu 
bulunması büyük avantaj. 
Eğitime önem veriyoruz. 
Yüksekokulun burada kurulması 
sürecinde emeği geçenlere 
teşekkür ediyoruz. 
Belediyemize, üniversitemize, 
Kobya ailesine ve Çarşıbaşı 
ilçesine müteşekkiriz. İlçemizde 
bir meslek yüksekokulu 
olmasından dolayı buradaki 
insanların da mutlu olduğunu 
biliyorum. Devir teslim töreninde 
de bugüne kadar yaptığı 
hizmetler ve verdiği emekler için 
Hasan Karal Hocamıza teşekkür 
ediyoruz. Kurucu olmak en 
zorudur. Nasıl başlarsa öyle 
gider. Hasan Hocamız bu 
koordinasyonu son derece iyi 
yaptı. Biz de bu aşamadan 
sonra yapabileceğimizin en 
iyisini yapacağız, bu anlamda da 
kamu kurumlarımızın 
emrindeyiz. Lokman hocamıza 
başarılar diliyoruz. Umuyoruz ki 
kısa zamanda meslek 
yüksekokulumuz projeci, 
yarışmacı bir yüksekokul olarak 
Türkiye'de isim yapar” ifadelerini 
kullandı. Devir teslim töreninde 
daha sonra Çarşıbaşı Meslek 
Yüksekokulu'nun ilk kuruluş 
günlerinden bugünlere gelinceye 
kadar geçen süreci anlatan slayt 
gösterisi sunuldu. Karşılıklı 
çiçek, plaket ve hediyelerin 
verilmesinin ardından hayırsever 
Kobya ailesi adına konuşan 
Duygu Kobya da Çarşıbaşı 
ilçesinde yakalanan birlik 
beraberlik duygusu sayesinde 
ülke ve dünya çapında 
akademik başarılara imza 
atacaklarını söyledi.

MEVLİDİ NEBİ HAFTASI
SABAH NAMAZI BULUŞMASI
Vakfıkebir Merkez Eski Camii'nde Mevlidi Nebi Haftası münasebetiyle sabah namazı buluşması düzenlendi.

akfıkebir İlçe Müftülüğünün 

Vorganizasyonu ile 
gerçekleştirilen Mevlidi Nebi 

Haftası sabah namazı buluşması İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük'ün katılımı ile 
icra edildi. Vatandaşların yoğun ilgi 
gösterdiği program Kur'an-ı Kerimi 
Güzel Okuma Türkiye 1.si Merkez 
Yeni Camii Müezzin Kayyımı 
Muhammet Saka'nın okuduğu 
Kur'an-ı Kerim tilaveti ile başladı. İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük'ün sohbeti ile 
devam eden program sabah 
namazının kılınması, tesbihat ve 
duanın ardından sona erdi. Programa 
katılım sağlayanlara çorba ikramında 
bulunuldu ve bir süre sohbet edildi. 
İlçe Müftüsü Şükür Küçük programa 
iştirak eden din görevlilerine ve 
cemaate teşekkürlerini ifade etti.
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1461 HAFIZ VE HAFİZE İÇİN
İCAZET TÖRENİ DÜZENLENDİ

iyanet İşleri Başkanı Prof. 

DDr. Ali Erbaş, teşrifiyle 
Türkiye'nin en geniş 

kapsamlı icazet töreni 
Trabzon'da yapıldı. Hayri Gür 
Spor Salonu'nda gerçekleştirilen 
törene; Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, eski Bakan Faruk 
Özak, AK Parti İl Başkanı Sezgin 
Mumcu, Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç, 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın, kurum il müdürleri ve 
davetliler katıldı. Yoğun ilgi 
gösterilen tören mehteran 
gösterisiyle başladı.
“MEVLİDİ NEBİ HAFTAMIZ 
KUTLU OLSUN”
Salonda bulunan katılımcıları 
selamlayarak sözlerine başlayan 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, şu 
ifadeleri kullandı; “Kalplerimize 
sevgiyi, saygıyı, merhameti, 
fazileti, iffeti, bağışlamayı, 
tevazuyu, imanı ve istikameti 
yerleştiren, rahmetiyle tenezzül 
buyurarak bize hitap eden, vahiy 
gönderen, kitap indiren, bize 
sırat-ı müstakimi, dosdoğru yolu 
gösteren rahmet elçilerini 
gönderme lütfunda bulunan, bizi 
rahmet dini, merhamet dini İslâm 
ile şereflendiren rahman ve 
rahim olan, insanoğlunu ve 
bütün kâinatı rahmetiyle var 
eden, yüce Allah'ımıza sonsuz 
hamdü senalar olsun. Hz. 
Âdem'den Hz. İbrahim'e, Hz. 
Musa'dan Hz. İsa'ya bütün 
peygamberlere ve 'biz seni 
ancak âlemlere rahmet olarak 
gönderdik' hitabının büyük 
muhatabı, sevgili 
Peygamberimiz Muhammed 
Mustafa'ya (Sav) selatü selam 
olsun. Bu hafta aynı zamanda 
Mevlidi Nebi Haftamız. Bu 
mübarek hafta da kutlu olsun. 
Kalplerimizin arınmasına 
gönüllerimizin huzurla 
dolmasına vesile olsun inşallah. 
Bugün programımızı teşrif eden 
kıymetli Diyanet İşleri 
Başkanımıza şahsım ve şehrim 
adına şükranlarımı sunuyorum. 
Diyanet İşleri Başkanlığımızın 
çeyrek asır önce 'Hz. 
Peygamber'i Anmaktan 
Anlamaya' hedefiyle başlattığı 
Mevlidi Nebi Haftası geleneği, 
milletimizin kalbinde var olan 
peygamber sevgisini harekete 
geçirmiş ve bu gelenek bütün 
vatandaşlarımız arasında bir 
bilgi ve irfan ziyafetine, bir 
kardeşlik şölenine, bir manevi 
yenilenme haftasına 
dönüşmüştür. Pertevniyal Valide 
Sultan'ın ifadesiyle 

'Muhammed'den muhabbet oldu 
hâsıl/Muhammedsiz 
muhabbetten ne hâsıl.' 
Amacımız bu muhabbeti bilgiye, 
tanımaya, anlamaya ve 
yaşamaya dönüştürmektir. 
Mevlidi Nebi Haftamız tekrar 
kutlu olsun.”
“HAFIZ VE HAFİZELERİMİZİ 
GÖNÜLDEN TEBRİK 
EDİYORUM”
“Bugün 1461 kardeşimizin çok 
önemli bir başarısını tebrik 
etmek ve onların hafız ve hafize 
olma mutluluklarını paylaşmak 
için de bir aradayız. Sevgili 
Peygamberimizin 'Sizin en 
hayırlınız Kur'an'ı öğrenen ve 
öğretenlerdir' övgüsüne nail olan 
siz kıymetli hafızlarımızı ve 
hanımefendi hafizelerimizi 
gönülden tebrik ediyorum. 
Emekleriyle, gayretleriyle, 
fedakârlıklarıyla sizleri yetiştiren 
değerli hocalarımıza 
teşekkürlerimi, şükranlarımı arz 
ediyorum. Bu hafta aynı 
zamanda camiler ve din 
görevlileri haftası. Kıymetli din 
görevlilerimizin, değerli 
hocalarımızın bu özel haftasını 
da tebrik ediyorum. Yüce Allah 
birliğimizi ve kardeşliğimizi daim, 
devletimizi ve milletimizi kaim 
eylesin.”
“YILDIRIM: AİLELERİ VE 
HOCALARI TEBRİK EDERİM”
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım 
Peygamber Efendimizin 
yaşantısıyla örnek bir şahsiyet 
olduğunu belirterek, “Bir yetim 
ve öksüz olarak en çok da yetim 
ve öksüzlerin ve çocukların 
peygamberiydi. İnsan özüne ait 
bütün duyguları bize 
peygamberimiz öğretti. O şifayı 
taşıyan elçi fırtınalı denizin 
feneri kaybolduğumuz dağın 
pusulasıdır. İnsanlığın muhtaç 
olduğu adalettir şefkattir. Büyük 
bir rehberdir. Davasından 
vazgeçmesinden mal teklif 
edildiğinde bir elime güneşi bir 
elime ayı verseniz de 
vazgeçmem. Onun reçetesi 
emsalsizdir, zamansızdır, onun 
reçetesi kurandır. Gelin onu 
anlayalım. Allah'ın bize 
gönderdiği mektubu okuyalım. 
Görünen o ki insanlık bu 
karanlıktan çıkamayacaktır. 
Onun gibi yaşamaya en azından 
niyet edelim. Elimizden geleni 
yaptık demeye yüzümüz olsun. 
Allah'ın kelamını öğrenerek 
kendini bu yola adayan insan 
doğruya iyiye yönelmiş olacaktır. 
1461 hafız ve hafizemizin kutlu 
yolculuğuna şehadet edeceğiz. 
Bugün bizleri bir araya getiren 
hafızlarımız 1461 yılıyla 
müsamma kutlu bir yolda devam 

etmiş olacaklar. Trabzon'un fethi 
kadar sayısı olan hafızlarımızın 
görüntüsü gönüllerimizi mest 
ediyor. Anne babalarını ve 
hocalarını tebrik ediyorum. 
Engeller karşısında Allah'a 
sığınacaksınız, Allah sizi yalnız 
bırakmaz. Peygamber yolunda 
devam edeceksiniz. Müslüman 
öğrenmekten geri duramaz. 
Sizler de yerinizde duramazsınız 
durmamalısınız. 2 günü eşit olan 
zarardadır” dedi.
“ERBAŞ: YERYÜZÜNDEKİ 
CEHALET KUR'AN-I KERİM 
İLE AYDINLATILMAYI 
BEKLİYOR”
Diyanet İşleri Başkanı Prof. Dr. 
Ali Erbaş ise “Net mutlu bizlere 
ki, âlemlere rahmet olarak 
gönderilen Hz. Muhammed 
Mustafa'ya ümmet olmuşuz. 
Yeryüzüne gönderilen en büyük 
nimet olan İslam'ın bir ferdi 
olmuşuz. Yeryüzünde ne kadar 
insana nasip oldu Müslüman 
olmak. Bugün 2 milyar geçmişte 
milyarlarca insan Müslüman 
olarak yaşadı. Bugün 6 milyar 
insan bu nimetten mahrum. 
Yeryüzünün 4'de 1'i bu nimete 
ulaşmış durumda. Sizler de iki 
milyar Müslüman içerisinde en 
şereflilersiniz. Mübarek olsun, 
hayırlı olsun, ne mutlu sizlere. 
Dünyada bir insana bundan 
daha büyük bir nimet nasip 
olmaz. Yürüyen Kur'an olmak 
yaşayan Kur'an olmak nasip 
olmaz. Cenabı Hakk son 
nefesinize kadar hafızlığınızı 
muhafaza eylesin. Kuran'ı 
korursanız Kur'an da sizi korur. 
Sevgili hafızlar, kürsülerimizde 
minarelerimizde hafızlarımız 
olsun. Müftülüklerimizin müftüleri 
hafızlardan olsun. Diyanet İşleri 
Başkanlığında hafız 
kardeşlerimize hizmet edelim. 
İlahiyat fakültelerindeki 
kardeşlerimiz hafızlarımızdan 
olsun, hocalarımız 
hafızlarımızdan olsun. İmamı 
Hatip Liseleri'nde 
öğretmenlerimiz hafızlarımızdan 
olsun. 20 sene hocalık yaptım, 
hafızlarımızla sınıflarımızda 
yaptığımız derslerin tadına 
doyamadım. Biz Kur'an ile 
beşerin derdine derman 
olacağız. Beşer bizden bunu 
bekliyor, yeryüzündeki cehalet 
Kur'an-I Kerim ile aydınlatılmayı 
bekliyor. Biz Efendimizin varisleri 
olarak bıraktığı yerden bu 
davayı devam ettireceğiz 
inşallah. Sünnete sahip 
çıkacağız öğrenmek öğretmek 
yolunda ömrümüzü geçireceğiz 
inşallah. Son nefesimize kadar 
bunun için çalışacağız” diye 
konuştu.

akfıkebir Tarım ve 

VOrman İlçe 
Müdürlüğünden yapılan 

açıklamada, genelde 
akarsularda yaşam süren ve 
Türkiye'de akarsular, bazı göl 
ve göletlerde yaşayan doğal 
alabalığın üreme mevsimi 
olması münasebetiyle neslinin 
korunması maksadıyla avının 

1 Ekim 2023 tarihinden 
itibaren Tarım ve Orman 
Bakanlığı tarafından yurt 
genelindeki tüm bölgelerde 
yasaklandığını belirtti. Yasak 
29 Şubat 2024 tarihinde sona 
erecek. 5/2 Numaralı Amatör 
Amaçlı Su Ürünleri Avcılığı'nı 
düzenleyen Tebliğ gereğince 
başlayan av yasağının doğal 

alabalığın tüm türlerini 
kapsadığı vurgulandı. 
Açıklamada; "5 ay boyunca 
sürecek olan yasağa 
balıksever vatandaşlarımızın 
riayet edeceğine yürekten 
inanıyoruz. Yasağa uyulması 
alabalık neslinin korunması 
açısından da büyük önem 
taşıyor” ifadeleri kullanıldı.

İÇ SULARDA DOĞAL
ALABALIK AV YASAĞI BAŞLADI
Türkiye genelindeki iç sularda doğal alabalık avlanma
yasağının 1 Ekim 2023 tarihinden itibaren başladığı bildirildi.

10.10.2023

MÜFTÜ KÜÇÜK'TEN MEVLİDİ NEBİ
HAFTASINDA ANLAMLI ZİYARET
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür Küçük, Mevlidi Nebi haftası ve Mevlid Kandili
münasebetiyle ilçedeki Devlet Hastanesi'nde yatmakta olan hastaları ziyaret etti.

akfıkebir İlçe Müftüsü 

VŞükür Küçük, Vakfıkebir 
Devlet Hastanesi 

Personeli Süleyman Soylu ile 
birlikte hastanenin Palyatif 
Bakım servisinde yatan 
hastaları ziyaret etti.
Hastalara ve yakınlarına 
geçmiş olsun dileklerinde 
bulunan Müftü Küçük, 
hastaların hâl ve hatırlarını 
sordu, Mevlid Kandillerini 
kutladı, sağlık durumlarıyla 

ilgili yakınlarından ve hastane 
çalışanlarından bilgi aldı. 
Hasta ve yakınlarıyla da baş 
başa görüşüp bir süre 
kendileriyle sohbet eden Müftü 
Şükür Küçük, kendilerine 
moral sağlayacak öneri ve 
nasihatlerde bulundu. 
Hastanede stajyer olarak 
çalışan öğrencilerle sohbet 
eden Müftü Küçük yaptıkları 
görevin ulvi oluşu, bu durumu 
fırsat bilerek hastaların hayır 

dualarını almaları konusunda 
stajyer öğrencilere 
tavsiyelerde bulundu. İlçe 
Müftüsü Küçük, tüm hastalara 
Allah'tan acil şifalar, 
yakınlarına da kolaylık ve 
sabır temenni etti.
İlçe Müftüsü Şükür Küçük'ün 
yakın ilgi ve samimiyetlerinden 
oldukça memnun kalan hasta, 
hasta yakınları ve hastane 
çalışanları kendisine 
teşekkürlerini ifade ettiler.

Türkiye'de ilk kez geniş katılımlı hafız icazet töreni, 1461 hafız ve hafizenin katılımıyla
Trabzon'da düzenlendi. Türkiye'de bir ilkin Trabzon'da gerçekleştirilmesinden memnuniyet
duyduğunu dile getiren Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, “Sevgili
Peygamberimizin 'Sizin en hayırlınız Kur'an'ı öğrenen ve öğretenlerdir' övgüsüne nail
olan siz kıymetli hafızlarımızı ve hanımefendi hafizelerimizi gönülden tebrik ediyorum” dedi.




